
 
SKOLEBESTYRELSESMØDE             
13. december kl. 17.00 – 19.00 
Mødet afholdes i mødelokalet i adm. 
 

Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Jennie S. C. Voergaard, Heidi G. Nielsen, Vibeke K. Agger, Susanne Kristensen, Tobias 

A. Nielsen, Rasmus D. Jørgensen, Gitte H. Hansen, Julian B. H. Månsson  

 

Afbud:  Frederik Q. Christensen, Ida K. Hansen, Mette S. Frederiksen, Neha Kumar, Lasse F. J. 

Ankjær, Cecilie Blaabjerg 

 

1. Godkendelse af dagsorden  
 

2. Nyt fra ledelsen 

• Skolefesten forløb på en god måde i år – fordybelsesugen forløb rigtig godt 

• Samarbejde med Gastronome – job og uddannelse – det bliver på 5., 6., eller 7. årgang 

• Vi er i gang med et forløb med en konsulent fra Aarhus Kommune ift.  at nedbringe sy-
gefraværet 

• Skoleindskrivning – satser på, at vi rammer omkring 100 børn, hvilket giver 4 robuste 0. 
klasser – klassekvotienten er højest 26 elever efter sommerferien. Deadline for indskriv-
ning er d. 5. januar.  

• Multibane i Lunden – opstået i et samarbejde mellem elever, lærer, og forældre. Klub-
ben er medfinansierende på indkøb af materialer. 

• Vandskade i kælderen i udskolingen trækker ud 
 

3. Nyt fra elevrådet 
 

4. Nyt fra Fællesrådet 

• Aktindsigt ift. Fælleden og ændring i lokalplanen samt korrespondance med planlæg-
ningsafdeling vedr. frysehuset og ændring i lokalplanen 

• Ny solcelle park  
• Dialogmøde med Matthias Tesfaye ift. fremtidens folkeskole 

   
5. Forventet regnskab, fremlæggelse ved GH 

• Gennemgang af budget – ser bedre ud end først forventet – bl.a. pga. øget tilskud til 
elever, der går i specialklasse. Gået fra et lille minus til et plus på 380.000 kr.  

• 5 års plan for kantinen, hvor ambitionen er, at kantinen over en 5 års periode skal gå i 0 
– salget er stigende – vi er tæt på, og det løber rundt med det tilskud, som bliver tilført - 
der er søgt om udvidelse af køkkenet med henblik på også at blive produktionskøkken 
for dagtilbuddet.  

• Bygningsbudgettet overgår til Teknik og Miljø – samt medarbejder og vedligehold.        
Se bilag.  

• SFO-regnskab – bruger af det akkumulerede overskud – falder derfor fra et plus på 
800.000 kr. til 300. 000 kr. 

• Sygdom i SFO er faldende bl.a. pga. mindre langtidsfravær 
 

 
 
 
 



 
 
 

6. Meddelelsesbogen, drøftelse af behov for princip/ om temaet er indeholdt i nuværende prin-
cipper 
Drøftelse af, om det skal skrives ind i et eksisterende princip, eller om der skal laves et nyt prin-
cip, hvor meddelelsesbogen fremgår.  
Det besluttes, at pointerne i Meddelelsesbogen bl.a. vedr. elevernes udbytte af undervisningen 
og kommunikation mellem skole og hjem er indeholdt i de nuværende principper, eks. i ”Princip 
for Bavnehøj Skoles underretning til hjemmene om elevernes udbytte af undervisningen” samt i 
det obligatoriske princip omkring faglig fordybelse.  
 

7. Drøftelse af ordensregler for udskolingen, herunder indesko-ordning. Plan for udskolingen 

gennemgås 

Arbejde med kulturen i udskolingen bl.a. ift. skoreglen – hvor det giver for meget negativ kon-

takt med eleverne og presser arbejdsmiljøet over flere år.  

Dialog med elevråd og udskolingsteamet ift., hvilke regler der kan ændres.   

Elevrådet har et ønske om, at de må beholde deres sko på, hvis de er tørre, og om de må få lov 

til at spise snacks i udskolingen som f.eks. et stykke frugt og juicebrik. Prøveperiode ift. skolere-

gel og spisning i udskolingen. Eleverne formidler det på fællessamlinger. RD/ VK går videre med 

denne plan.  
   

8. Evt. 
 

 

 

Nøgletal - til orientering:  

Elevtal pr. 021123  676 
Indmeldelser 021123-011223 0   
Udmeldelser 021123-011223 2 (1 på mellemtrin, 1 i udskolingen)  
Elevtal pr. 011223  674 

Indmeldte i SFO pr. 021123               325 (+ 4 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 011223 325 (+3 i 4. kl. morgenpasning) 
 

 

Med venlig hilsen 

 

Morten Bitsch Madsen   Vibeke Kjær Agger 

Formand for skolebestyrelsen   Skoleleder    

 


